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1.Do you have any certificate that has something todo with tourism?
你有旅游业的相关资格证书吗?

2.Do you have any experience in guiding?

你有什么导游经验吗?

3.Why do you choose our travel agency?

你为什么会选择我们旅行社?

4.What did you do in the past as a tour guide?

你在导游的岗奋上过哪些工作?

5.Because your travel agency has a good fame in this market.

因为你们旅行社在旅游市场上名望较好。

6.I guided a few groups of foreign tourists from America last winter vacation.

去年寒假我曾带领几队美国游客参观了这里的名胜古迹。

7.Huangguoshu Falls is the largest waterfall in China.

黄果树瀑布是中国最大的灌布。

8.I want to be in the International Section，because I am eager to be an outgoing tour guide.

我想在国际部，因为我很希望做一个出境导游。

9.I showed my clients around the city, and I am able to speak with them in their tongue.

我带游客在市内旅游，我可以用他们的母语和他们交流。

10.Because I can see many scenic places for free and meet all kinds of people.

因为我可以免费游山玩水，还可以结识各种各样的人。

Dialogue 1
对话 1
A: Do you have any certificate that has something to do with tourism?

A: 有旅游业的相关资格证书吗?

B: Yes，I have the Tour Guide Certificate.

B: 是的，我有导游资格证。

A: Why do you choose our travel agency?

A: 你为什么会选择我们旅行社?

B: Because your travel agency has a good fame in this market; what's more，all the staff hereare working very hard. I like doing some challenging job.

B: 因为你们旅行社在旅游市场上名望较好，而且你们员工都很敬业。我自己也想找一份有挑战性的工作。

Dialogue 2
对话 2
A: Well, do you have any experience in guiding?

A: 你有什么导游经验吗?

B: Yes, but I only have few experiences. I guided a few groups of foreign tourists from AmericaIasi winter vacation. I showed them around some places of interest.

B：是的，但是只有少许经验。去年寒假我曾带领几队美国游客参观了这里的名胜古迹。

A: What places of interest did you show them?

A: 你领他们参观了什么名胜古迹?

B: Too many. I will just give you one example. Huangguoshu Falls, the largest waler- fal! inChina.

B：很多，我只给你举一个例子吧, 黄果树瀑布，中国最大的瀑布。
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